
 

 

Br.0012.3.4.2023         

 
Protokół Nr 50/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 19 kwietnia  2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro,  

w godzinach 8:00 – 9:05. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący 
Komisji Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 
Grygoruk, Iwona Kołos, Danuta Karniewicz, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczył także Burmistrza Miasta Jarosław Borowski (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  

 
Dotyczy punktu nr 1 
 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji i powitała wszystkich 
zebranych. Poinformowała, że radny Krzysztof Grygoruk zgłaszał, że się spóźni. Poprosiła o 
sprawdzenie obecności za pomocą przycisku kworum.  Na ten moment obecnych jest 7 radnych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że obecny punkt dotyczy ustalenia porządku 
obrad. Następnie odczytała proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu. 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 49/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2023 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Zapoznanie się z informacją o pracy w 2022 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad. 
 
Dotyczy punktu nr 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 49/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod glosowanie projekt 
protokołu.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 49/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2022 r.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania 
 i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt protokołu.  

O godz. 8:08 do grona obradujących dołączyli radni: Piotr Ostaszewski i Artur Maciej Żukowski. 
 
W związku ze zmianą składu radnych ponownie poprosiła o sprawdzenie obecności za pomocą 
przycisku kworum. Obecnych jest 9 radnych.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Sprawozdanie z działalności Muzeum Obojga Narodów w Bielsku Podlaskim za 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy od tej pory tak już będzie, czy to jest taka sytuacja 
jednostkowa, że na komisjach nie będzie Pana Burmistrza, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pani 
Wiceburmistrz? Kiedyś na komisjach wszyscy się spotykali i dyskutowali, na Komisji Oświaty był 
również Pan Kierownik od oświaty, czy teraz są jakieś nowe standardy? Dodała, że stan covid’u się 
skończył, nie mamy pandemii, wszystko jest zniesione i bardzo by prosiła, aby na komisach byli 
obecni przedstawiciele władz miasta łącznie z kierownikami, bo są pytania ważne.  W tym miesiącu są 
tematy dotyczące Pana Burmistrza i innych kwestii  i uważa, że Pan Burmistrz powinien tu być, chyba 
że to jest jakaś wyjątkowa sytuacja.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że jeżeli chodzi o dzisiejszą sytuację, to nic jej 
na ten temat nie wiadomo, oczywiście nie zapraszała Pan Burmistrza, no bo uważała, że jest to 
norma. Ma nadzieje, że wszystkie problemy będą rozwiewane ewentualnie poprzez  uczestnictwo 
online.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos dodała, że kiedyś komisje odbywały się w budynku Urzędu Miasta i nie 
było najmniejszego problemu zawołać kierownika któregoś z referatów, to trwało minutę, kierownik 
przychodził i można było dyskutować. W tej chwili kierowników trzeba wzywać z drugiego budynku. 
Zaznaczyła, że też o tym mówiła, aby komisje mogły odbywać się w Urzędzie Miasta, nie trzeba 
byłoby palić tyle światła, nie musieliby przychodzić tutaj pracownicy Urzędu Miasta, wszyscy byliby  
w jednym miejscu. Uważa, że komisje mogłyby się tam odbywać i wtedy ta komunikacja z 
kierownikami referatu byłaby o wiele prostsza. Czy nie można byłoby wrócić z komisjami do tego 
budynku żeby ułatwić komunikację z tymi kierownikami? 
  
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk dodała, że na te komisje nie zawsze byli zapraszani tylko 
kierownicy, czasami był pracownik odpowiadający za konkretną działkę, która w danym momencie 
stała się problemem.  
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Powiedziała, że komisja jest jeszcze przy sprawozdaniu z działalności Muzeum Obojga Narodów – 
zapytała, czy ktoś chciałaby zabrać głos tym punkcie obrad? 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że członkowie komisji zapoznali 
się z przedłożonym sprawozdaniem. 
 
O godz. 8:10 do grona obradujących dołączył Burmistrz Miasta Jarosław Borowski. 
 
Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że członkowie komisji zapoznali 
się z przedłożoną informacją.  
 
Ocena zasobów pomocy społecznej w mieście Bielsk Podlaski za rok 2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że w  tym materiale została przedstawiona ocena 
zasobów społecznych i priorytetem jest utrzymanie dotychczasowych placówek działających w sferze 
społecznej, wczesne reagowanie na sytuacje kryzysowe, profesjonalizm w działaniach -takie wnioski 
są na końcu tej oceny zasobów. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że członkowie komisji zapoznali 
się z przedłożoną oceną.  
 
Informacja z realizacji kierunków działań i wskaźników Strategii Integracji i Rozwiązywania 
Problemów Społecznych za rok 2022 przyjętych w harmonogramie na lata 2020-2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że członkowie komisji zapoznali 
się z przedłożoną informacją.  
 
Raport z monitoringu „Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2017-2023” za rok 2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że członkowie komisji zapoznali 
się z przedłożonym raportem.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 
Bielskiemu Domowi Kultury w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 
Bielskiemu Domowi Kultury w Bielsku Podlaskim.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Iwona Kołos zwracając się do Pana Burmistrza powiedziała, że zostało kilkadziesiąt 
tysięcy ze środków na budowę żłobka. W związku z tym, że te środki są inwestycyjne, więc będą 
przeznaczone na jakieś inwestycje – zapytała na jakie? Dodała, że mówi to w kontekście 
nieszczęsnych interpelacji, które zgłasza w sprawie ul. Strzelniczej i ciągu pieszego. Pan Burmistrz 
powiedział, że nie ma na to pieniędzy i kiedyś mówił, że jak radni zagłosują za budżetem to coś 
znajdzie, stwierdziła, że nie wie czy coś szuka, ale ma nadzieje, że tak.     
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz odniosła się do planów wydatków, dział 600, paragraf 4210, 
16.000 zł zakup materiałów i wyposażenia, dział 750, paragraf 4210, 155.005 zł  - zwracając się do 
Pana Burmistrza poprosiła o wyjaśnienie o co to chodzi?  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o inwestycje, to 75.000 zł dokładamy do 
projektu ul. Obwodowej, ponieważ tam z przetargów wychodziły kwoty dużo wyższe aniżeli mieliśmy 
zabezpieczone. Było zabezpieczone 190.000 zł, a najtańsze oferty były powyżej 200.000 zł, 
przetargów było pięć i w związku z tym zapałała taka decyzja, żeby ten projekt moc podpisać i 
realizować, to te 75.000 zł ze żłobka jest na dokumentację ul. Obwodowej. 
Jeśli chodzi o te dwie pozycje wydatkowe na zakup materiałów i wyposażenia, to to jest taki zabieg 
czysto księgowy żeby nie robić zmian wieloletniej prognozy finansowej. To są dochody, które miasto 
otrzymało i Pani Skarbnik zasugerowała żeby wrzucić to tutaj, żeby nie naruszać deficytu i nie tworzyć 
dodatkowego dokumentu. Będą to pieniądze po stronie bieżących i będzie można je przesuwać na 
bieżące w innych rozdziałach, w innych paragrafach. Tutaj chodzi o to żeby nie robić wieloletniej 
prognozy finansowej, bo jak radni widzą, nie ma jej ponieważ nie zmienia się deficyt budżetu. Ta 
pozycja została tak wpisana, ale w trakcie roku na pewno z tego będą przesunięcia na poczet innych 
jednostek. Jednostki już zgłaszają problem z energią elektryczną, mieliśmy mieć cenę 78,5 gr brutto 
za kilowatogodzinę i oczywiście w grudniu poinformowaliśmy naszego sprzedawcę, że jesteśmy 
zainteresowani, bo tak trzeba było – wszystkie jednostki miały poinformować, że chcą być objęte tą 
ceną, no i w lutym i marcu zaczęły przychodzić faktury, nie za 78,5 gr za kilowatogodzinę, a po 3,20 zł, 
po 3,07 i komentarz od dostawcy prądu był taki żeby pisać reklamacje. Wyjaśnił, że problem jest tego 
typu – faktury przyszły i trzeba za nie zapłacić teraz i nie ma, że dzień poślizgu, bo odsetek nikt nie 
podaruje. Wszystkie nasze jednostki podostawały faktury z ceną powyżej 3 zł i różnie, tam jest jeszcze 
dystrybucja i ona inaczej się rozkłada, chyba najtańsza była 3,07 zł, a najdroższa kilowatogodzina 
3,27. Jest to cztery razy więcej, a więc jeden kwartał załatwia to, co mieliśmy zaplanowane na cały 
rok i dwie jednostki już zgłosiły, że za ten pierwszy kwartał nie będą miały z czego zapłacić i to między 
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innymi MOSiR, brakuje im ok 5.000 zł żeby faktura mogła być opłacona. Dodał, że w trakcie roku będą 
szukane oszczędności i ta lista tych potencjalnych inwestycji do wprowadzenia do budżetu jest dla 
radnych znana, bo ona była przedstawiana przy projekcie budżetu jako jeden z załączników i bardzo 
chciałby, aby te pozycje, które były tam wymieniane w trakcie roku udało się wprowadzić do budżetu.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos powiedziała, że koszt ul. Obwodowej był zatwierdzany na sesji miesiąc 
temu – wiec skąd były te pieniądze na ul. Obwodową? Jeżeli miesiąc temu była mowa o ul. 
Obwodowej, jest większa kwota, będą środki, a teraz Pan Burmistrz mówi, że jest przesunięcie z tych 
środków po miesiącu, to nie rozumie... Jak tam się zgadzało finansowe zatwierdzenie budżetu  
z ul. Obwodową, że w tym miesiącu dokładamy z tych środków? Powiedziała, że nie może tego pojąć, 
bo to miesiąc musi być zamknięty jakimś bilansem itd.  
  
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że na sesji będzie Pani Skarbnik i to wyjaśni.  
 
Członek Komisji  Paweł Bierżyn stwierdził, że jest pozwolenie na sprzedaż działki na  
ul. Narutowicza, przyznane pieniądze z województwa na modernizacje stadionu, wniosek formalny 
na temat trybun i co dalej, jaki pomysł, bo w zamianach budżetu nie ma nic?   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że do budżetu miasta można wprowadzić tylko te 
pieniądze na które są podpisane umowy. W ubiegłym tygodniu Urząd Marszałkowski poprosił o 
podanie danych do podpisania umowy, zostały wysłane i czekamy kiedy Pan Marszałek odwiedzi 
Bielsk, przywiezie czeki i zostaną podpisane umowy. Dopiero w ostatni poniedziałek miesiąca będzie 
sesja sejmiku, na której mają być przyznane pieniądze dla powiatu bielskiego na remont w Zespole 
Szkół Nr 4, czyli w popularnych rolnikach. Zaznaczył, że ma nadzieję, że Pan Marszałek nie będzie 
czekał żeby przywieźć dwa czeki, tylko raz przyjedzie i przywiezie do miasta, a drugi raz do starostwa. 
Wyjaśnił, że dopiero po podpisaniu umowy te pieniądze można wprowadzić do budżetu, z naszej 
strony mamy zaktualizowany kosztorys 1.257.000 zł brutto, oferta na trybuny od jednej z firm, które 
pracują na stadionie. Nawet te 500.000 zł plus działka, to jeszcze będzie brakowało, bo na to też 
trzeba znaleźć pieniądze.   
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas 
nieoznaczony. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 
Podlaski. 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że dwie osoby zrezygnowały z pracy w tej komisji 
wobec tego zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz poinformowała, że klub do którego należy nie będzie nikogo 
typował na członka Komisji Rewizyjnej.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 
Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Danuta Karniewicz, Piotr Ostaszewski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Włodzimierz Borowik 
PRZECIW (5) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Eugenia Kruk 
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BRAK GŁOSU (2) 
Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że do tego projektu uchwały została 
dołączona autopoprawka, w autopoprawce proponowana kwota  wynagrodzenia brutto wynosi  
16.640 zł. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Iwona Kołos powiedziała, że stoi w niekomfortowej sytuacji, bo to, że Pan Burmistrz 
zabrał te godziny dla nauczycieli z własnej, miejskiej puli to nasłuchała się w szkole –jak to? Dlaczego 
miasto oszczędza na nauczycielach? I teraz niech Pan Burmistrz sobie wyobrazi, że na tej sesji jest 
podwyżka wynagrodzenia. Dodała, że rozumie, że jest inflacja, rozumie, że Pan Burmistrz ma jedną z 
najniższych stawek w okolicy i na pewno jest to niekomfortowa sytuacja. Rozumie też, to co kiedyś 
powiedział Pan Burmistrz, że jak ktoś dobrze pracuje, to dobrze zarabia i to chyba już można sobie do 
lamusa wrzucić, bo też dostała podwyżkę - dwieście ileś złotych, ze wszystkimi dodatkami, nauczyciel 
dyplomowany, prawie w wieku emerytalnym. Zaznaczyła, że jest w wyjątkowo niekomfortowej 
sytuacji, bo po prostu jako nauczyciel, to te oszczędności… Kiedyś Pan Burmistrz mówił, że nie 
powinno się oszczędzać na dzieciach i radna rozumie, że dokładamy… Zaznaczyła, że stoi w bardzo 
niekomfortowej sytuacji.   
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że sytuacja w oświacie w całej Polsce jest bardzo 
trudna, wczoraj usłyszała taką wypowiedź, że tylko 3 miasta w Polsce nie dokładają do oświaty więcej 
niż mogą. W całej Polsce jest tragiczna sytuacja i niedaleko od nas,  w Siedlcach już nie mają na 
pobory dla nauczycieli i to jest sytuacja naprawdę patowa. Były podsumowania ile odprowadzają 
miasta, a ile wraca w postaci rekompensat z tych podatków i innych form, więc to jest ogólnokrajowa 
patowa sytuacja w oświacie, co bardzo niepokoi, bo to nie chodzi o Bielsk, czy o jakieś małe czy 
większe miasta, a wszyscy mamy nienajlepszą sytuację.  
 
O godz. 8:40 do grona obradujących dołączył Krzysztof Grygoruk.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji  poprosiła o sprawdzenie 
obecności za pomocą przycisku kworum. Obecnych jest 10 radnych. Poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (1) 
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Krzysztof Grygoruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Paweł Bierżyn, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania 
 i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Zapoznanie się z informacją o pracy w 2022 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że punkt ten był omawiany w czasie 
omawiania materiałów sesyjnych, ale wraca do tego punkt, być może ktoś z zebranych zechce zabrać 
jeszcze głos.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zwróciła się z prośbą, aby na sesję zaprosić Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że z tego co wie Pan Przewodniczący zaprosił Pana 
Dyrektora.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji przeszła do kolejnego punktu obrad.  
 
Dotyczy punkty nr 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Artur Żukowski  zgłosił pytanie dot. rejonu IV odbioru odpadów komunalnych.  
Z czego wynika miesięczna luka w odbiorze odpadów zmieszanych w rejonie IV , kiedy to w 
listopadzie ostatni odbiór jest 17 listopada, a w grudniu pierwszy odbiór jest 15 grudnia.  Pomiędzy 
wywozem przeważnie są dwutygodniowe przerwy. A tutaj jest akurat tak, chyba w innych rejonach 
jest podobnie.  
Odniósł się też do odpowiedzi Pana Burmistrza na interpelację dot. ustawienia koszy na śmieci na 
Placu Jana Pawła II. Wyjaśnił, że wie, że tam jest dużo tych koszy, bo one rzeczywiście są, natomiast z 
tyłu jest jeden, w porywach do dwóch. Pewnej niedzieli przejeżdżał tamtędy rano i zobaczył mnóstwo 
śmieci, ale nie leżących byle gdzie, one leżały obok kontenera przy studzience. Kontener jest 
zamknięty, a ktoś kto potrzebował te śmieci  gdzieś wyrzucić, to były butelki, opakowania po czipsach 
itd. Jeżeli da się postawić z tyłu ratusza jeszcze jeden kosz, to być może ci ludzie będą wrzucali śmieci 
do kosza.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zwróciła się z prośbą, aby wysłać służbę sprzątającą w okolice mostu 
przy ul. Kardynała Stefana Wszyńkiego, pod którym jest mnóstwo śmieci. Dodatkowo zwróciła 
uwagę, że ktoś wyrzucił w krzaki znak drogowy.  
Druga sprawa to chciałaby dowiedzieć się jak to jest. Jest ta nasza nieszczęsna rewitalizacja na  
ul. Bohaterów Września, tam nie ma chodnika dla dzieciaków i zwracając się do Pana Burmistrza 
zapytała, czy dziecko, które wychodzi z domu i idzie do szkoły ma iść po ulicy? Którędy te dzieci mają 
iść, po ulicy, po płotach?    
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że ul. Bohaterów Września jest realizowana w ramach 
uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej, a więc odtworzenia istniejącej nawierzchni. Nie 
można było w ramach tego zadania wykonać nowego chodnika, gdyby wcześniej był tam chodnik  
i w wyniku położenia rur został w pewien sposób zniekształcony, to wtedy byłoby to do przełożenia. 
Została zrobiona dokumentacja na chodnik, na tej ulicy jest zaplanowany chodnik, przynajmniej w tej 
części w której mógłbyć zrobiony, ale on nie może być realizowany w ramach tego przedsięwzięcia. 
Jeżeli przedsięwzięcie zostanie zamknięte i rozliczone, to to będzie dodatkowy punkt do wpisania na 
listę tych zadań, na które trzeba znaleźć pieniądze. Na ten moment mają chodzić po ulicy, tak jak 
chodzili do tej pory, tam nie było chodnika i nie można było wcisnąć do tego zadania wykonania 
chodnika. Już mieszkańcy przychodzą i pytają, czy będą na tej ulicy progi zwalniające, bo jak pojawi 
się asfalt, to z całą pewnością będzie pewna grupa osób , którzy będą przekraczali tam prędkość, bo 
będzie nowa prosta droga. Wyjaśnił, że na etapie projektu nie były przewidziane progi zwalniające, 
jednak czas pokaże, czy taka potrzeba będzie, czy nie.  W ramach uporządkowania tego systemu 
gospodarki wodno-ściekowej  była inwestycja w tej dzielnicy koło Zespołu Szkół nr 1 i tam też 
chodniki nie były zmieniane, a wiadomo, że ul. Kowalska, chodnik na ul. Rejtana, to takie chodniki, 
które bezwzględnie wymagają przełożenia, niemniej jednak nie można było w ramach tego zadania 
tak skonstruowanego, tego zrealizować.  
Jeśli chodzi o pytanie dot. koszy to problem jest prozaiczny, do tych koszy śmieci przynoszą 
mieszkańcy ze swoich mieszkań, czy domów i tam to zostawiają. To nie jest w porządku, bo te kosze 
nie służą do tego żeby mieszkańcy swoje śmieci przynosi i tam zostawiali, one służą do tego, że jak 
ktoś spaceruje  żeby mógł wyrzucić papierek, czy zgasić niedopałek, a nie żeby przynosić śmieci  
z domu. Kilka lat temu na prośbę mieszkańców został ustawiony kosz przy jednym z przedszkoli   
i dzień w dzień były tam przynoszone reklamówki z okolicznych domów, a te kosze do tego nie służą. 
Każda sytuacja będzie indywidualnie rozpatrywana, bo  nie można uogólniać, że tak jest w każdym 
miejscu, w każdej dzielnicy ci mieszkańcy tak do tego podchodzą.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy jest już rozstrzygnięty konkurs na dyrektora MOSiR? 
Bielsk.eu napisał tydzień temu, w pracy i na ulicy ludzie pytają czy coś wiadomo, jest jakaś taka 
zmowa milczenia. Zwracając się do Pana Burmistrza stwierdziła, że to jest zwykły konkurs, wiec Pan 
Burmistrz niech powie, bo wszyscy chcieliby wiedzieć. Zaznaczyła, że domyśla się kto wygrał, ale 
chciałaby żeby Pan Burmistrz powiedział to oficjalnie.  
 
Członek Komisji Artur Żukowski  stwierdził, że jedynym bezkonkurencyjnym kandydatem jest 
Krzysztof, innego nie widać. Głosowałby za Krzyśkiem.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że konkurs jest nierozstrzygnięty i nie wie skąd 
Pan dziennikarz uzyskał informacje, że coś napisał, on często pisze wyprzedzająco pewne rzeczy, 
czasami się myli, czasami się nie myli.  Powiedział, że już tak poważnie, to protokół komisji 
konkursowej jest już na biurku i ma do niego dwa pytania, przewodnicząca komisji do dziś jest 
nieobecna i trudno ciągnąc za język pracownika, którego w pracy nie ma, natomiast w dniu 
jutrzejszym jeżeli przyjdzie do pracy, to zostanie to wyjaśnione. Dodał, że jeżeli burmistrz rozstrzyga 
konkurs, to oczywiście informacja o tym się pojawia, zaznaczył, zbędzie jednym z pierwszych, który tą 
informacje w świat wypuszczą, żeby było wiadomo. Kandydatów było dwóch, komisja spotkała się z 
obydwoma kandydatami, zadała szereg pytań, pytania są opisane w protokole, udzielone odpowiedzi 
też są w protokole,  w związku z czym całe postepowanie jest transparentne od samego początku. 
Zaznaczył, że nie bierze odpowiedzialności za to co piszą niezależne portale, ponieważ  to nie 
burmistrz był źródełem informacji, która tam została zamieszczona. Pan redaktor jak chce coś napisać 
to zna telefon do burmistrza, korzysta z tego telefonu i odpowiedzi są mu udzielane, natomiast w tej 
sprawie jeszcze się nie zwracał.  
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że  na sesji pytała Pana Dyrektora w sprawie  
gospodarki śmieciami i opłat. Zadała pytanie, dlaczego tylko 2 zł jest różnicy w odbiorze kiedy 
składujemy BIO, a nie zdajemy i dostała odpowiedź, że to nie jego kompetencja, że w Urzędzie Miasta 
się ustala takie kwoty. W związku z powyższym zwróciła się z prośbą, aby w tym Urzędzie Miasta 
zastanowić się, czy rzeczywiście 2 zł, to jest właściwa wartość, czy powinna być większa żeby 
zmotywować ludzi i wtedy ta biomasa dawałaby mniejszy tonaż wysyłkowy do Hajnówki, a to drogie 
odpady BIO. Druga rzecz to zgłaszała ubytek w chodniku na ul. Mickiewicza przy komisie 
samochodowym, do dzisiaj płytka jest niezrobiona, jest dziura w chodniku i można połamać nogi. 
Kolejna sprawa, to jako że jest to na posesji prywatnej, to sąsiedzi pytają co należy zrobić żeby 
zmniejszyć korony drzew, które rosną na posesji prywatnej i śmiecą dla sąsiadów, tym bardziej, że te 
drzewa dotykają do trakcji elektrycznej. Zapytała, do kogo się z tym trzeba zgłosić, do urzędu, czy do 
elektrowni – kto powiem się tą sprawą zająć.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że jeśli chodzi o podcinanie koron drzew , to 
odpowiada za to właściciel nieruchomości, ale jeżeli koliduje to z siecią elektroenergetyczną, to za to 
odpowiada PGE lokalne, oni powinni zapewnić możliwość bezpiecznego dostarczania energii.  Jeżeli 
jest to pas drogowy, to zarządca drogi, a więc Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich, oczywiście można 
zwrócił się do Urzędu Miasta, a urząd odpowie, że przekazuje według właściwości do odpowiedniego 
organu.  
Jeśli chodzi o 2 zł za kompostownik  to przypomniał, że ustalone stawki za odbiór śmieci są sprzed 
wielu lat i to miedzy innymi na to wpływa- wtedy wystarczało, a skoro nie były aktualizowane, nie 
było zgody rady na zmianę stawek odbioru śmieci, to ta pozycja siłą rzeczy jest niezmieniona.  
Kiedy była podejmowana uchwała o ustaleniu tych stawek, o wysokości 29 zł od osoby i ulga 2 zł, to 

wtedy to się bilansowało, natomiast minęły ponad 2 lata, koszty są zupełnie inne, inflacja jest na 

takim poziomie na jakim jest i to również odbija się na firmach śmieciowych i oni w ramach swojej 

działalności częściowo tę inflację borą na siebie, ale najczęściej przerzucają na swego klienta. U nas  

w mieście mamy tę zniżkę 2 zł, MPO odbiera to, ale do Hajnówki musi zawieźć i już nie płaci tyle ile 

płaciło dwa lata temu, tylko ma zupełnie inne stawki.  

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uważa, że należałoby coś z tym stanem zrobić, żeby 
zmotywować ludzi do składowania tych odpadów BIO.  
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 
 
 
 


